Anza English Learner Advisory Committee Meeting Thursday, September 23, 2021 MINUTES

Opening

Rhonda Fattohi called the meeting to order at 1:03 pm. Doaa Polus interpreted the meeting in Arabic and Elvia Martinez interpreted in Spanish.

Approve May 2021 minutes/Aprobar minutos de mayo de 2021

Members reviewed minutes from the previous meeting in May 2021. Motion was made by Wasan Toma to approve minutes as presented and amended. The motion was seconded by Ranya Eshaq. The members voted to approve the minutes.

• Nominate 2020-21 Officers: ELAC Nominating of Members/ELAC Nombrar de Miembros

Ballot was presented for the following positions:

Chairperson/Presidente- Wasan Toma Vice Chairperson/Vicepresidente-still open Secretary/secretario- Tania Najman

Parliamentarian- Ranya Eshag

ELPAC-Initial Assessment

We tested approximately 80 new students with the ELPAC Initial Assessment Online. Reports will be sent home to parents as soon as the state sends them out. The Summative will be administered in the spring of 2022. Students can go to ELPAC.org for practice tests. English learners receive 30 minutes of Designated ELD (English Language Development) daily to help improve their English skills in listening, speaking, reading, adn writing.

Parent classes/clases para padres

Our goal is to implement Parent University this school year.

• Review and Update Bylaws/Revisar y actualizar los estatutos

Will do this at next month's meeting.

Attendance/Asistencia

Mrs. Benson shared the importance of school attendance. It is important for students to get to school on time every morning. If you need to schedule doctor's appointments, please be sure to make them in the afternoon. She shared some of the hands-on services we can provide for families as well as resources out of school like counseling and food services for those in need.

1 to 1 technology, ILE at home/1 a 1 tecnología, ILE en casa

Imagine Language & Literacy, iReady, and Beable are just three of the programs we are currently using.

- Other- Parents have concerns in regards to having students in the blazing sun after school during dismissal and suggested getting some kind of shade/awning to protect them from the heat and rain.
- DELAC meeting notes from the 9/22/21 meeting were discussed. The district is now hiring for various positions, \$14.03-\$17.51/hour. Apply at www.edjoin.org/cajonvalley. All Kids Academy Head Start is accepting applications at www.akaheadstart.org for part day or full day with 2 meals and 1 snack. There is no cost to your family.

Adjournment

The motion was made to adjourn the meeting by Rhonda Fattohi from Anza Elementary School. It was seconded by Doaa Polus from Anza Elementary School. The meeting was adjourned at 1:57p.m.

Next ELAC meeting/Próxima reunión de ELAC: Thursday, October 21, 2021 at 1:00 p.m./jueves, 21 de octubre de 2021 a la 1:00 p.m.

DELAC Meeting- District Office, October 20, 2021; 5:00 - 6:00 pm/Reunión DELAC - Oficina del Distrito, 20 de octubre de 2021; 5:00 - 6:00 pm

جدول أعمال اجتماع اللجنة الإستشارية لمتعلمي اللغة الإنكليزية ELAC الخميس، 23أيلول 2021 الخميس، 13أيلول 2021 الدقائق

الافتتاحية

افتتحت الاجتماع رندا فتوحى الساعة 1:03م. وقامت بالترجمة دعاء بولص للغة العربية والفيا مارتيناز قامت بالترجمة باللغة الإسبانية.

• المصادقة على الدقائق (Minutes) شهر أيار للعام 2021

قام الأعضاء بمراجعة الدقائق من شهر أيار السابق 2021. قامت وسن توما بالايماءة للموافقة على الدقائق كما تم تقديمها وتعديلها. وقامت رانيا أكشاك بالإيماء الثانية. قام الأعضاء بالتصويت للموافقة على الدقائق.

• انتخاب أعضاء ELAC لسنة 2020-2021: انتخاب اعضاء ايلاك

تم التصويت على التالي:

الرئيس: وسن توما نائب الرئيس: شاغر

عب الرئيس. سام

سكرتير: تانيانجمان

عضو البرلمان: رانيا اسحاق

• ELPAC - التقييم الأولى

قمنا باختبار 80 طالب تقريبا بالتقييم الأولي لـ ELPAC. وسنقوم بارسال التقارير الى الأهالي حال وصولها من الولاية لجميع الطلاب الذين تم اختبارهم. التقييم النهائي سيكون في الربيع 2022. يستطيع الطلاب الذهاب الى ELPAC.org للتدرب على الامتحان. متعلمو اللغة ألأنكليزية يستلمون 30 دقيقة من خدمات تعليم اللغة ألأنكليزية كل يوم تشمل الاستماع والكلام والقراءة والكتابة.

دروس الأهالي

هدفنا هو تعزيز جامعة الأهالي لهذه السنة الدراسية .

مراجعة وتحديث القرارات التنفيذية.

سنفعل هذا خلال الاجتماع الشهري القادم

الحضور

السيدة بينسن شاركت أهمية الحضور إلى المدرسة. من الضروري حضور الطلاب إلى المدرسة في الوقت المحدد لهم في الصباح. إذا أمكن إجراء مواعيد الدكاترة بعد الدوام الدراسي. ولقد شاركت الخدمات التي يمكن توفيرها للأهالي والمعلومات عن المدرسة مثل مستشار وخدمات الطعام إلى الذين هم في حاجة لها.

الى 1 تكنلوجيا , ILE في البيت

Imagine Learning و Literacy هذه هي البرامج الثلاثة التي تستخدم في المدرسة.

- شارك الأهالي قلقهم من وقوف الطلاب تحت أشعة الشمس خلال انتظار هم وقت الانصراف اقترحوا وقوف الطلاب في أماكن مظللة من الشمس والمطر
- اجتماع DELAC ناقشنا ملاحظات اجتماع 09/22/2021 . تقوم التربية بالتوظيف وظائف متعددة 14.03\$-17.51\$/ في الساعة . التقديم من خلال www.edjoin.org/cajonvalley.net

All kids Academy Head Start أيضا يستقبلون التقديم من خلال الرابط www.akaheadstart.org لدوام جزئي أو دوام كامل.

فض الاجتماع

قامت رندا فتوحي من مدرسة أنزا الابتدائية والايماءة لفض الاجتماع. وقامت داء بولص من مدرسة أنزا الابتدائية بالايماءة الثانية. تم فض الاجتماع الساعة 57:1م

اجتماع ELAC القادم الخميس 21 تشرين الأول 2021 الساعة 1:00م

اجتماع DELAC - مديرية التربية،20 تشرين الأول 2021, 5:00 - 6:00 م